

Title (en)

Tape tightening assembly in an audio tape-cassette apparatus for reverse operation.

Title (de)

Anordnung zur Bandstraffung bei einem Kassettentonbandgerät für Reversebetrieb.

Title (fr)

Assemblage pour tendre la bande d'un appareil à bande audio en cassette pour fonctionnement en inversion.

Publication

EP 0403860 A2 19901227 (DE)

Application

EP 90110432 A 19900601

Priority

DE 3920395 A 19890622

Abstract (en)

In the case of a tape tightening assembly in an audio tape cassette apparatus for reverse operation, having switching means which, with both hubs at a standstill, effect a switching over of a reverse slide (2) determining the running direction, the reverse slide (2) is provided with two catches (20, 21) arranged a small distance apart. On the audio head support (3) there is provided a projection (23), which is assigned to the catches (20, 21) and, when playing commences, is in engagement with one of the catches (20, 21). When the reverse slide (2) is switched over, the projection (23) slips through the gap (26) between the two catches (20, 21) and thereby releases the audio head support (3). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Anordnung zur Bandstraffung bei einem Kassettentonbandgerät für Reversebetrieb, mit Schaltmitteln, die bei einem Stillstand beider Wicketeller eine Umschaltung eines die Laufrichtung vorgebenden Reverseschiebers (2) bewirken, ist der Reverseschieber (2) mit zwei in einem geringen Abstand voneinander angeordneten Rastnasen (20, 21) versehen. Am Tonkopfträger (3) ist ein den Rastnasen (20, 21) zugeordneter Vorsprung (23) vorgesehen, der bei Spielbeginn mit einer der Rastnasen (20, 21) im Eingriff steht. Beim Umschalten des Reverseschiebers (2) schlüpft der Vorsprung (23) durch die zwischen den beiden Rastnasen (20, 21) vorhandene Lücke (26) und gibt damit den Tonkopfträger (3) frei.

IPC 1-7

G11B 15/093; G11B 15/43; G11B 15/44

IPC 8 full level

G11B 15/093 (2006.01); **G11B 15/43** (2006.01); **G11B 15/44** (2006.01)

CPC (source: EP)

G11B 15/093 (2013.01); **G11B 15/43** (2013.01); **G11B 15/444** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0403860 A2 19901227; EP 0403860 A3 19911121; EP 0403860 B1 19941228; AT E116468 T1 19950115; DE 3920395 A1 19910110; DE 59008106 D1 19950209

DOCDB simple family (application)

EP 90110432 A 19900601; AT 90110432 T 19900601; DE 3920395 A 19890622; DE 59008106 T 19900601